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Jakiś czas temu Powiatowy 
Urząd Pracy budynek przy ul. 
Jana Śliwki dostał w trwały 
zarząd. Plany były ambitne, 
bo Urząd czekał tylko na pie-
niądze, za które miał przepro-
wadzić remont obiektu. 

Miało być wygodniej dla urzęd-
ników, ale przede wszystkim 
dla petentów, także tych 
niepełnosprawnych. Budy-
nek przy ul. Śliwki można w 
miarę łatwo przystosować do 
potrzeb osób na wózkach in-
walidzkich i osób starszych. 
Niestety, póki co plany po-
grzebano.

Jakiś czas temu miasto do-

stało pismo, w którym PUP 
rezygnował z trwałego zarzą-
du nad budynkiem „Cerami-
ka”. 

Dlaczego? Tego nie udało 
nam się dowiedzieć, bo w 
kwestii niedoszłej przepro-
wadzki wypowiada się tylko 
Marek Kuźniewicz, dyrektor 
PUP, a on obecnie jest na 
urlopie.

Teraz miasto zastanawia się, 
co z obiektem zrobić. Wice-
prezydent Renata Caban za-
pewnia, że trwają intensywne 
rozmowy z różnymi podmiota-
mi zajmującymi się kulturą. 
Czy znajdzie się jednak insty-

        dokończenie ze str. 1

Póki co, największą bolączką lo-
kalnych struktur Platformy Oby-
watelskiej jest brak oficjalnego 
kandydata na to stanowisko. 
Kilka dni temu miasto obiegła 
wiadomość, że Zbigniew Wygoda, 
czyli jeden z inicjatorów ubiegło-
rocznego referendum ws. odwo-
łania prezydenta Gliwic i Rady 
Miejskiej, został poparty przez 
lokalne struktury PO. Jednak 
poparty nie oznacza, że jest już 
oficjalnym kandydatem. 
- Na razie oficjalnego kandydata 
nie mamy, ale myślę, że pojawi 
się pod koniec lipca – powiedział 
nam poseł Andrzej Gałażewski, 
szef gliwickiej PO.

Kandydat 
ze środowiska
Z nieoficjalnych informacji wy-
nika, że poseł Jan Kaźmierczak 
zgłosił swojego kandydata na 
kandydata na prezydenta Gliwic. 
Jest nim Marek Gzik, który na 
co dzień pracuje w Katedrze Me-
chaniki Stosowanej Wydziału Me-
chanicznego Technologicznego 
Politechniki Śląskiej. 
- Jest to kandydat koła środowi-
skowego, które stworzył poseł 
Kaźmierczak – informuje Gała-
żewski.

Ze źródeł zbliżonych do lokalnych 
struktur PO wiemy, że Gzik nigdy 
nie zajmował się polityką. Poseł 
Andrzej Gałażewski we wtorek 

spotka się z Markiem Gzikiem i 
będą rozmawiać na temat jego 
ewentualnej kandydatury. Gała-
żewski przyznaje jednak, że bę-
dzie to ich pierwsze spotkanie w 
życiu.

W 2007 roku Marek Gzik pojawił 
się w mediach, a to za sprawą 
badań, w których współuczest-
niczy. Są to prace na rzecz po-
prawy bezpieczeństwa w ruchu 
drogowym w Arabii Saudyjskiej. 
On sam prowadzi badania nad 
zderzeniami z wielbłądami. 

Prawie pewny 
Wygoda
Póki co, najpewniejszym kandy-
datem na kandydata PO na prezy-
denta Gliwic jest Zbigniew Wygo-
da, do niedawna członek Prawa 
i Sprawiedliwości. 2 lipca zarząd 
gliwickiego koła Platformy Obywa-
telskiej podjął jednogłośnie decy-
zję o udzieleniu mu rekomendacji  
na stanowisko prezydenta Gliwic 
w nadchodzących jesiennych wy-
borach samorządowych. 

Do tej pory Wygoda miał niewie-
le wspólnego z polityką. Chciał 
zostać posłem, wówczas star-
tował z listy PiS, jednak uzyskał 
685 głosów, co nie pozwoliło mu 
zasiąść w sejmowych ławach. W 
lokalnych i regionalnych mediach 
pojawił się rok temu, przy okazji 
akcji referendalnej. Wówczas był 
pełnomocnikiem Grupy Inicjatyw-
nej, która organizowała zbiera-
nie podpisów pod referendum. 

Dziennikarzom zarówno wtedy, 
jak i dziś trudno jest umówić się 
z nim na spotkanie.

Decyzje 
na szczeblu?
Tuż przed drugą turą wyborów 
prezydenckich w Polsce, do Gli-
wic przyjechał ówczesny szef 
klubu parlamentarnego PO, Grze-
gorz Schetyna. Podczas konfe-
rencji prasowej przyznał, że ma w 
planach rozmowę z Zygmuntem 
Frankiewiczem i faktycznie do 
spotkania doszło. Co podczas 
niego ustalono? Tego nie wiado-
mo. Nieoficjalnie dowiedzieliśmy 
się jednak, że rozmowa mogła 
dotyczyć ewentualnego powro-
tu Frankiewicza do Platformy. 
Wówczas to zapewne on zostałby 
kandydatem PO na prezydenta 
Gliwic. 

Zygmunt Frankiewicz już jakiś 
czas temu mówił, że lokalne 
struktury PO szukają swojego 
kandydata, ale przed samymi wy-
borami może zapaść decyzja na 
wyższym szczeblu Platformy i to 
on zostanie kandydatem PO na 
prezydenta Gliwic. 
Według zapewnień posła Gała-
żewskiego, oficjalny kandydat 
ma pojawić się jeszcze w lipcu. 
Później będą musiały poprzeć go 
powiatowe struktury Platformy. 
Czy wówczas będzie to już stu-
procentowy kandydat? Wszystko 
pokaże czas.

Łukasz Fedorczyk

PrawdoPOdobni kandydaciPrzedszkole zamiast 
ofert pracy? tucja kulturalna, która udźwi-

gnie ciężar remontu tego bu-
dynku i jego utrzymania?  

Kto ewentualnie mógłby po-
prowadzić swoją działalność 
w „Ceramiku”? Miasto roz-
mawia właśnie ze Stowarzy-
szeniem Wszechstronnego 
Rozwoju Młodzieży, które 
chciałoby w budynku przy ul. 
Śliwki otworzyć przedszkole.
 
- Póki co, Stowarzyszenie 
Wszechstronnego Rozwoju 
Młodzieży pozyskało grant 
od marszałka województwa, 
w wysokości 1.8 mln zł, na 
duże przedszkole, które two-
rzy w Sośnicy, przy Zespole 
Szkół Techniczno-Ekonomicz-
nych. Docelowo to przed-
szkole mogłoby przenieść 
się do budynku po byłym 
“Ceramiku” - mówi Renata 
Caban. Miasto rozważa tak-
że opcję sprzedaży budynku 
po byłej szkole. 

Obojętnie jednak czy budy-
nek zostanie zagospodaro-
wany na przedszkole, czy 
trafi “pod młotek”, w końcu 
znajdzie swojego opiekuna, 
który, być może, doprowa-
dzi go do właściwego stanu  
Wszystko powinno wyjaśnić 
się w ciągu kilku najbliższych 
tygodni.(flu)

Jeszcze do niedawna wszystko wskazywa-
ło na to, że Powiatowy Urząd Pracy czeka 
przeprowadzka. Dziś wiadomo już jednak, 
że „pośredniak” będzie nadal mieścił się 
w budynku przy Placu Inwalidów Wojen-
nych. Natomiast budynek po Technikum 
Ceramicznym ZSZ PMO „Ceramik”, do 
którego PUP miał się przenieść, zostanie 
albo sprzedany, albo zagospodarowany 
przez którąś z miejskich instytucji kultu-
ralnych.


